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Abstract (en)
[origin: WO8908505A1] A dosing gun (500) comprising a revolving valve element (518), arranged fixedly in a first casing (506) which is immovably
connected with the gun housing (502). The first casing (506) has a second spring-loaded casing (544) linked to it in a mobile way, which contains a
hollow cylinder (514) having on its frontal part valve seats (542, 554). The dosing gun (500) can operate with or without a supply of compressed air.

Abstract (fr)
Un pistolet doseur (500) comprend un corps de soupape réversible (518) fixé dans une première douille (506) fixée à son tour au boîtier (502) du
pistolet. Une deuxième douille (544) mobile sollicitée par un ressort est reliée à la première douille (506) et reçoit un cylindre creux (514) dans
la zone frontale duquel sont ménagés des sièges de soupapes (542, 544). Le pistolet doseur (500) peut fonctionner sélectivement avec ou sans
apport d'air comprimé.
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